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Piedalās:  

Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas 
pārvaldes vadītājs Kristaps Ēdolfs 

Komisijas priekšsēdētāja vietnieks – Cēsu novada pašvaldības policijas priekšnieks Guntars Norbuts 

Komisijas locekļi: 

Cēsu novada Centrālās administrācijas Attīstības pārvaldes Teritorijas plānošanas un stratēģiskās 
attīstības nodaļas galvenā teritorijas plānotāja Madara Jenerte  
 
Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes ceļu būvinženieris Arturs Antonovs 

Valsts policijas Vidzemes reģiona pārvaldes Dienvidvidzemes iecirkņa priekšnieka vietnieks, 
Reaģēšanas nodaļas priekšnieks pulkvežleitnants Aleksandrs Suškins 
 
Komisijas loceklis Andris Millers 

Nepiedalās: Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes Cēsu 
pilsētas un Vaives pagasta teritorijas un infrastruktūras pārvaldības nodaļas komunālinženieris 
Didzis Ozoliņš 

Piedalās: E.Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks; E.Grietēns, 
Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks saimnieciskajos jautājumos; I.Suipe, Cēsu novada 
Būvvaldes vadītājas vietniece; I.Herbsta, Attīstības pārvaldes projektu ieviešanas, uzraudzības 
nodaļas projektu vadītāja; J.Pētersons, Priekuļu apvienības pārvaldes Īpašumu apsaimniekošanas 
dienesta vadītājs; M.Pavārs, Cēsu novada būvvaldes būvinženieris; I.Ledauniece, S.Briede, D.Avota 
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Sēdi vada: Komisijas priekšsēdētājs – Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu 
apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs Kristaps Ēdolfs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
 

 

Izsludinātā darba kārtība. 
 1.  Par ceļa zīmju un papildzīmju izvietošanu. 

 2.  Par satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu saskaņošanu.  

 3.  Par Satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanu Raiņa iela 32, Cēsis, Cēsu 
novads. 

 4.  Par ceļa zīmju uzstādīšanu un ceļa pretputekļu apstrādi Rīdzenē. 

 5.  Atkārtots lūgums par braukšanas ātruma ierobežošanu Jāņmuižā, Priekuļu pag., Cēsu nov. 

 6.  Par ceļa zīmju uzstādīšanu  Lāčplēša ielā, Priekuļos. 

 7.  Par satiksmes organizēšanu. 

 8.  Par āra galdiņu un puķu kastu izvietošanu pie kafejnīcas "Pasēdnīca" , Cēsīs, Raunas ielā 
15. 

 9.  Par satiksmes ātruma ierobežošanu Dzirnavu ielā, Cēsīs, Cēsu nov. 

 10.  Par ceļu satiksmes noteikumu neievērošanu. 

 11.  Lapsu ielas būvdarbu SO precizēšana, labošana. Komisijas ieteikumi. 

 12.  Par transporta kustību pie īpašuma "Meijermuiža" 2-1, Drabešu pagasts, Cēsu novads. 

Sēdes vadītājs rosina 8.darba kārtības jautājumu “Par āra galdiņu un puķu kastu 
izvietošanu pie kafejnīcas "Pasēdnīca" , Cēsīs, Raunas ielā 15” izskatīt kā pirmo. Komisijas 
locekļiem par izteikto priekšlikumu iebildumu nav. 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par āra galdiņu un puķu kastu izvietošanu pie kafejnīcas "Pasēdnīca" , 
Cēsīs, Raunas ielā 15  

2  Par ceļa zīmju un papildzīmju izvietošanu 

3  Par satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu saskaņošanu.  

4  Par Satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanu Raiņa iela 32, 
Cēsis, Cēsu novads  

5  Par ceļa zīmju uzstādīšanu un ceļa pretputekļu apstrādi Rīdzenē 
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6  Atkārtots lūgums par braukšanas ātruma ierobežošanu Jāņmuižā, Priekuļu 
pag., Cēsu nov. 

7  Par ceļa zīmju uzstādīšanu  Lāčplēša ielā, Priekuļos 

8  Par satiksmes organizēšanu 

9  Par satiksmes ātruma ierobežošanu Dzirnavu ielā, Cēsīs, Cēsu nov. 

10  Par ceļu satiksmes noteikumu neievērošanu 

11  Par transporta kustību pie īpašuma "Meijermuiža" 2-1, Drabešu pagasts, 
Cēsu novads 

12  Lapsu ielas būvdarbu SO precizēšana, labošana. Komisijas ieteikumi 
 

1. 
 

Par āra galdiņu un puķu kastu izvietošanu pie kafejnīcas "Pasēdnīca" , Cēsīs, Raunas ielā 15  

Ziņo:  Irēna Suipe, Būvvaldes vadītājas vietniece 

I.Suipe un K.Ēdolfs apsprieda āra kafejnīcas galdiņu un puķu kastu izvietošanu šaurā vietā, kur 
būvvalde ierosināja izvietot puķu kastes uz braucamās daļas, lai netraucētu gājējiem. 

A.Suškins jautāja, vai āra kafejnīcas galdiņi un puķu podi netraucēs operatīvajiem dienestiem, īpaši 
VUGD. I.Suipe atbildēja, ka gājēju pāreja netiek aizšķērsota un operatīvajam transportam piekļuve 
ir nodrošināta. 

A.Suškins un M.Jenerte apsprieda velojoslas izmantošanu, norādot, ka velojosla nav oficiāli atzīta, 
bet velobraucēji to izmanto. 

I.Suipe un K.Ēdolfs apsprieda ceļa zīmes uzstādīšanu pie puķu kastēm, lai izvairītos no bojājumiem 
asfaltam. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par galdiņu un puķu kastu izvietošanu pie kafejnīcas, un M.Jenerte 
ierosināja protokolā fiksēt, ka jāizveido pie puķu kastes skrūvējama zīme par šķēršļu apbraukšanu. 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma:  

1. Saskaņot āra galdiņu un puķu kastu izvietošanu pie kafejnīcas "Pasēdnīca" , Cēsīs, Raunas 
ielā 15. 

2. Vertikālais apzīmējums Nr. 906 šķēršļu apbraukšanai stiprināms pie puķu 
kastēm. 

 

Lēmums “Par āra galdiņu un puķu kastu izvietošanu pie kafejnīcas "Pasēdnīca" , Cēsīs, Raunas ielā 
15” pieņemts. 
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2. 

Par ceļa zīmju un papildzīmju izvietošanu 

Ziņo:  Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs par SIA "Firma Madara 89 īpašumi” saņemto 
iesniegumu, kurā vēlas veikt izmaiņas regulētā automašīnu stāvvietu zonā. Lūdz atļauju veikt 
izmaiņas un ceļa aprīkojumu uzstādīt kā norādīts pielikumā pievienotajā ceļu satiksmes 
organizēšanas tehnisko līdzekļu uzstādīšanas shēmā, kas izstrādāta saskaņā ar atbilstošo Latvijas 
valsts standartu prasībām. Iesniegumam pielikumā pievienota ceļu satiksmes organizēšanas 
tehnisko līdzekļu uzstādīšanas shēma adresē: Viestura iela 8 un 8B, Cēsis, Cēsu novads. 
 

M.Jenerte un K.Ēdolfs apsprieda ceļa zīmju un papildzīmju izvietošanu, lai noteiktu stāvēšanu tikai 
ar īpašnieka atļaujām, un G.Norbuts paskaidroja situāciju. 

Izsakās A.Suškins. 

 
 
Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma:  

1. Komisijas sekretārei nosūtīt atbildes vēstuli iesniedzējam vai papildzīmes Nr. 849 
(Izņemot ar SIA Firma “Madara 89” atļaujām) uzstādīšana neietekmēs veikala darbību. 

2. Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietniekam E.Kurpniekam sazināties ar 
iesnieguma iesniedzēju. 

3. Gala lēmumu par papildzīmes uzstādīšanu saskaņot Īpašumu apsaimniekošanas 
pārvaldē. 

 

3. 
Par satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu saskaņošanu.  

Ziņo: Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs par SIA “CDzP” iesniegumu ar lūgumu saskaņot 
satiksmes organizācijas tehniskos līdzekļus ceļazīmes Nr.537 "Pietura" ar papildzīmi - Nr. 849 "Tikai 
E.Dārziņa ielas 9 iedzīvotājiem ar atļaujām no 1-36" un to uzstādīšanu minētās mājas pieguļošajā 
teritorijā. Iesnieguma pielikumā: 1) Satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu izvietojuma shēma; 
2) Dzīvokļu īpašnieku kopsapulces protokols no 09.04.2025. (3.punkts). 

 
 
Izsakās Madara Jenerte, Egils Kurpnieks 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: Atbalstīt satiksmes 
organizācijas tehnisko līdzekļu ceļazīmes Nr.537 "Pietura" ar papildzīmi - Nr. 849 "Tikai E.Dārziņa 
ielas 9 iedzīvotājiem ar atļaujām no 1-36" uzstādīšanu E.Dārziņa ielā 9 pieguļošajā teritorijā. 
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Lēmums “Par satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu saskaņošanu” pieņemts. 

4. 
Par Satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanu Raiņa iela 32, Cēsis, Cēsu novads  

Ziņo: Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs par SIA “Autostāvvietas24” saņemto iesniegumu par 
satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanu Raiņa ielā 32, Cēsis, Cēsu novads. SIA lūdz 
saskaņot ceļa zīmes pēc izstrādātās satiksmes organizācijas shēmas. Vēlas uzstādīt 11 jaunas ceļa 
zīmes, veikt horizontālo līniju atjaunošanu un marķēšanu. Horizontālās līnijas iezīmētas satiksmes 
organizācijas shēmā. Ceļa zīmju mērķis ir ierobežot apstāšanās laiku DUS “Virši” teritroijā. 
Iesniegumam pievienota satiksmes organizācijas shēma. 

   

Izsakās Madara Jenerte, Aleksandrs Suškins 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: Saskaņot tehnisko 
līdzekļu uzstādīšanu Raiņa ielā 32, Cēsīs, Cēsu novadā, pēc izstrādātās satiksmes organizācijas 
shēmas. 

 

Lēmums “Par Satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu uzstādīšanu Raiņa iela 32, Cēsis, Cēsu 
novads” pieņemts 

 

5. 
Par ceļa zīmju uzstādīšanu un ceļa pretputekļu apstrādi Rīdzenē 

Ziņo: Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs par saņemto iesniegumu par ceļa zīmju uzstādīšanu 
un ceļa pretputekļu apstrādi Rīdzenē gar sporta laukumu un īpašumiem “Jaunlejas Paučiem” un 
“Veclejas Paučiem”. 
Iesniegums tika skatīts jau SDK sēdē 21.09.2023., kurā tika nolemts uzdot Īpašumu 
apsaimniekošanas pārvaldei izvērtēt norādījuma ceļa zīmes Nr.533 “Dzīvojamā zona” uzstādīšanu. 

 

E.Kurpnieks un K.Ēdolfs apsprieda ātruma ierobežojumu uzstādīšanu Rīdzenē, norādot, ka ceļš ir 
šaurs un mazapdzīvots, un ātruma ierobežojums nav nepieciešams. 

Izsakās Aleksandrs Suškins.  

Egils Kurpnieks informē, ka šajā ceļa posmā pretputekļu apstrāde ir veikta. 

 

Pēc balsojuma rezultātiem  par nav , 6 - pret (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, 
Guntars Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte),  atturas nav, nolēma: 

1. Iesniegumu noraidīt. 
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2. Uzdot Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietniekam E.Kurpniekam apsekot 
situāciju dabā un sniegt informāciju nākamajā komisijas sēdē par nepieciešamību 
uzstādīt ātruma ierobežojuma zīmi “Zona 30km/h”. 

 

6. 
Atkārtots lūgums par braukšanas ātruma ierobežošanu Jāņmuižā, Priekuļu pag., Cēsu nov. 

Ziņo:  Edmunds Grietēns, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks saimnieciskajos 
jautājumos par braukšanas ātruma ierobežošanu Alejas un Gravas ielu krustojumā Jāņmuižā. 

 

E.Grietēns un A.Suškins apsprieda ātrumvaļņa uzstādīšanu Jāņmuižā, lai ierobežotu ātrumu 
dzīvojamā zonā.  

 Izsakās Madara Jenerte 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma:  

1. Uzstādīt ātrumvalni uz Gravas ielas Jāņmuižā, Priekuļu pag., Cēsu nov. 
2. Ātrumvaļņa uzstādīšanu veikt Priekuļu apvienības pārvaldei par saviem finanšu 

līdzekļiem. 
 

7. 
Par ceļa zīmju uzstādīšanu  Lāčplēša ielā, Priekuļos 

Ziņo:  Edmunds Grietēns, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks saimnieciskajos 
jautājumos par Lāčplēša ielas iedzīvotājas saņemto iesniegumu. 

Izsakās J.Pētersons un skaidro situāciju. 
 

E.Grietēns un M.Jenerte apsprieda satiksmes ierobežojumus Lāčplēša ielā Priekuļos, norādot, ka 
dzīvojamā zona ietekmē kravas transporta kustību. 

 

          
              

 

          
              

 

 

Izsakās: K.Ēdolfs, A.Suškins. 

Pēc balsojuma rezultātiem  par nav , 6 - pret (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, 
Guntars Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte),  atturas nav, nolēma:  

1. Noraidīt ceļa zīmes “Dzīvojamā zona” uzstādīšanu Lāčplēša ielas sākumā, nogriežoties no 
ceļa P30. 

2. Rekomendēt uzstādīt ceļa zīmi “Zona 30km/h”. 

 

8. 
Par satiksmes organizēšanu 
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Komisija saņēmusi e-pasta ziņojumu sakarā ar  Lapsu ielas krustojuma remontu, organizējot 
apbraukšanas maršrutu pa E.T.Zvārguļa ielu. 
 
Izsakās E.Kurpnieks, K.Ēdolfs, A.Suškins, I.Herbsta, G.Norbuts, M.Jenerte. 

Pēc balsojuma rezultātiem  par nav , 6 - pret (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, 
Guntars Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte),  atturas nav, nolēma: Informāciju pieņemt 
zināšanai. 
 

9. 
Par satiksmes ātruma ierobežošanu Dzirnavu ielā, Cēsīs, Cēsu nov. 

Ziņo: Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs par saņemto iesniegumu ar lūgumu izvērtēt un rast 
risinājumu satiksmes ātruma samazināšanai Dzirnavu ielas posmā no Emīla Dārziņa ielas līdz Jēkaba 
ielai. 
 
Izsakās M.Jenerte, E.Kurpnieks. 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte), pret nav, atturas nav, nolēma: Īpašuma 
apsaimniekošanas pārvaldei apsekot situāciju dabā un uzstādīt ceļa zīmi "30 km/h" Dzirnavu 
ielā, Cēsīs. 

10. 
Par ceļu satiksmes noteikumu neievērošanu 

Ziņo: Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs par saņemtajiem iesniegumiem par satiksmes 
organizēšanu Glūdas un Bērzaines 16/18 teritorijā; par Bērzaines, Glūdas un Bišu ielas krustojumu, 
kā arī par satiksmes noteikumu neievērošanu vecpilsētā. Iesniegumos nav minēts konkrēts 
situācijas risinājums. 
 

M.Jenerte un A.Suškins apsprieda satiksmes noteikumu neievērošanu, norādot, ka Bišu ielā ir 
nepieciešams ātruma ierobežojums. 

Izsakās G.Norbuts. 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma:  

1. Informāciju pieņemt zināšanai. 
2. Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei apsekot objektu dabā un izstrādāt priekšlikumus. 
3. Atgriezties pie jautājuma izskatīšanas nākamajā komisijas sēdē. 

 

11. 
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Par transporta kustību pie īpašuma "Meijermuiža" 2-1, Drabešu pagasts, Cēsu novads 

Ziņo: Komisijas priekšsēdētāja vietnieks Guntars Norbuts par SIA “CDzP” iesnieguma pārsūtīšanu 
par transporta kustības regulēšanu pie īpašuma "Meijermuiža" 2-1, Drabešu pagasts, Cēsu novads. 
 

M.Jenerte un G.Norbuts apsprieda satiksmes problēmas Meijermuižā, norādot, ka ceļš ir privāts 
un nepieciešams kopības lēmums par zīmju uzstādīšanu. 

 

Izsakās K.Ēdolfs, A.Suškins. 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Aleksandrs Suškins, Andris Millers, Arturs Antonovs, Guntars 
Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: 

Uzdot Amatas apvienības pārvaldei apsekot iesniegumā minēto situāciju pie īpašuma 
Meijermuiža 2, Drabešu pagasts un iesniegt priekšlikumus uz nākamo Satiksmes drošības 
komisjas sēdi. 

 

12. 

Lapsu ielas būvdarbu SO precizēšana, labošana. Komisijas ieteikumi. 

Ziņo:  Iveta Herbsta, Attīstības pārvaldes projektu ieviešanas, uzraudzības nodaļas projektu 
vadītāja. 
 
Izsakās Aleksandrs Suškins, Arturs Antonovs, Guntars Norbuts, Kristaps Ēdolfs, Madara Jenerte, 
Andris Millers 

Lapsu Ielas Apbraucamais Ceļš: I.Herbsta un A.Suškins apsprieda Lapsu ielas apbraucamo ceļu, 
norādot, ka nepieciešams noņemt caurbraukt aizliegts zīmes un norādīt apbraucamo ceļu pa 
šoseju. 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 4 - par (Aleksandrs Suškins, Arturs Antonovs, Guntars Norbuts, 
Kristaps Ēdolfs) , 1 - pret (Madara Jenerte),  (A.Millers nav veicis balsojumu, jo ir izgājis no sēdes),  
atturas nav, nolēma:  

1. Noņemt ceļa zīmes "Caurbraukt aizliegts" Puķu ielā un citās ielās, kur tās ir uzstādītas.  
2. Izstrādāt un uzstādīt dzeltenās apbraucamā ceļa zīmes, norādot apbraucamo ceļu pa P20 

šoseju. 
3. Sagatavot un iesniegt būvvaldē satiksmes organizācijas shēmas, lai saņemtu būvdarbu 

uzsākšanas nosacījumu izpildes dokumentāciju Apšu ielā un A.Kronvalda ielā.  
 

Sēdi vadīja  
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Komisijas priekšsēdētājs Kristaps Ēdolfs 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 

Raunas iela 4, Cēsis 15.05.2025.  

 
ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


